
Zápis 
 

ze 4. jednání Komise rozvoje města 
konaného dne 15. 5. 2019 ve Žďáře n. S. 

 
Garant komise: Ing. Martin Mrkos, ACCA, starosta města 
Předseda komise: Mgr. Zdeněk Navrátil 
Tajemník komise: Ing. Jan Prokop 
Přítomni: Mgr. Zdeněk Navrátil, Jaroslav Miklík, Mgr. Jaromír Brychta, Bc.          

Lucie Zemanová, Ing. Rudolf Voráček, Ing. Miloslav Sláma 
Omluveni: Bc. Roman Souček,  
Nepřítomni: Mgr. Marek Novák, Ing. Jan Novák, 
Hosté: Mgr. Ludmila Řezníčková, Ing. Irena Škodová, Ing. arch. Zbyněk          

Ryška, Jiří Šenkýř, Karel Herold, Patrik Chudovský 
 
Legenda: červeně jsou informace pro RM,  fialově jsou úkoly v rámci komise 

 
 
 

1. Program jednání 
Hlasování o programu jednání 15.5.2019. 
Pro:       Proti:             Zdrželi se hlasování:  
V době hlasování nebyla komise usnášeníschopná. Garant komise potvrdil         

program jednání. 
 
 

2. Účast hostů  
Hlasování o účasti hostů na jednání komise 15.5.2019: Ing. Irena Škodová,           

Ing. arch. Zbyněk Ryška, Jiří Šenkýř, Karel Herold, Patrik Chudovský,  
Pro:        Proti:              Zdrželi se hlasování:  
V době hlasování nebyla komise usnášeníschopná. Garant komise potvrdil         

účast hostů. 
 

3. Tvrz - prezentace záměru 
○ Prezentace materiálu městského architekta Z. Ryšky. 
○ 11.6. proběhne Setkání s občany na téma záměru Tvrze. 

 
Příchod Mgr. Jaromíra Brychty 
 

4. Neumannova ulice 
○ prezentace materiálu městského architekta Z. Ryšky dle přílohy. 



 
 

5. Rozvoj cyklodopravy ve Žďáře n. S. - aktuální stav realizace a projektové            
přípravy (další části nemotorové dopravy) 

○ Prezentace materiálu - Ing. Irena Škodová 
 

6. Projekty města - aktuální stav (ORUP) 
○ Informace o probíhajících stavbách - Ing. Irena Škodová 
○ Pozvání Setkání s občany 

Příchod Mgr. Zdeňka Navrátila. 
 
 
Další jednání komise rozvoje města a životního prostředí proběhne ve středu           
19.6.2019, v 16:30 v zasedací místnosti rady města, 2. patro budovy MěÚ -             
Žižkova 227/1 ve Žďáře nad Sázavou. 
 
Příště bude projednáváno téma:  
Smart city 
 
 


